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  JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
     CONSILIUL LOCAL 
 

 
PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
din  data de 26.07.2007 

 
 
 

   Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul ŞERBAN IOAN DANIEL 
care a fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.127/2007 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în 
funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
D-nul Şerban Ioan Daniel : 

             „Dăm citire rugăciunii „Tatăl Nostru” 
 Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la 
această oră un număr de 19 consilieri (lipsesc motivat d-nul Cîrlan Virgiliu şi d-nul Pop 
Cristian) . 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Nicolae 
Schiau, dl. viceprimar  Simion Jitian şi dl secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, reprezentant al SC PROIECT DESIGN SRL,  reprezentanţi ai 
SC ECOUTILITY SRL, delegaţii săteşti, precum şi presa locală. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lui Secretar pentru a prezenta stadiul 

legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţa  din data de  29.06.2007. 
 
 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţa Consiliului Local 
din data de 29.06.2007. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare care a fost pus în timp util la dispoziţia 
consilierilor, a fost semnat de către secretar precum şi de către preşedintele şedinţei 
anterioare, şi îl  supun aprobării Consiliului local. 

Procesul verbal  al şedinţei Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din 
data de 29.06.2007 se aprobă în unanimitate. 

 
Domnul primar prezintă ordinea de zi şi propune modificarea acesteia 

după cum urmează:  

-    retragerea de pe ordinea de zi a punctului 11: Proiect de hotărâre 
privind ajustarea preţurilor şi tarifelor practicate de S.C. Salub S.A.  Ploieşti – Punct de 
lucru Hunedoara, pentru prestarea serviciilor publice de salubrizare.   

-  introducerea la punctul 14 al ordinei de zi a proiectului de hotărâre privind 
aprobarea participării unui grup de elevi din municipiul Hunedoara  la tabăra 
internaţională de la Balatonbereny – Ungaria, în perioada 11 – 19 august 2007. 
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- înainte de punctul DIVERSE se va introduce : Informare privind actele şi 
lucrările întreprinse de SC EGRETA COMIMPEX SRL în vederea construirii a două 
microhidrocentrale pe magistrala de apă potabilă a municipiului Hunedoara, în baza 
Hotărârii nr.99/2007 privind aprobarea asocierii în participaţiune a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara cu S.C.          „Egreta Comimpex ” S.R.L. 
 

Ordinea de zi va fi renumerotată în mod corespunzător, astfel: 
 

1.  Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice  - organigrama, a 
numărului de personal şi a statului de funcţii a Serviciului Public Comunitar Local de 
Evidenţă a Persoanelor al municipiului Hunedoara . 
                                                                                            Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 
2.  Proiect de hotărâre  privind aprobarea structurii organizatorice  - organigrama, a 
numărului de personal şi a statului de funcţii pentru Serviciul public „Administrarea şi 
întreţinerea patrimoniului public şi privat” a municipiului Hunedoara.   
                                                                                             Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de funcţii şi  
Regulamentului de organizare şi funcţionare a Direcţiei de Asistenţă Socială, precum şi  
constituirea Consiliului Consultativ al Direcţiei de Asistenţă Socială  
din subordinea Consiliului Local al municipiu Hunedoara. 
                                                                                             Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 
4.  Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice - organigrama, a 
numărului de personal şi a statului de funcţii a aparatului de specialitate al Primarului 
municipiului Hunedoara. 
                                                                                            Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 
5.  Proiect de hotărâre  privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri şi 
teren. 
                                                                                            Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 
6. Proiect de hotărâre  privind aprobarea încheierii unei scrisori de intenţie între Consiliul 
Local al Municipiului Hunedoara şi S.C. „ECO UTILITY” SRL, precum şi a proiectului 
cadru de act constitutiv, în vederea înfiinţării unei societăţi comerciale cu răspundere 
limitată având  ca domeniu principal de activitate  „Recuperarea deşeurilor şi resturilor de 
materiale reciclabile”.  
                    Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
                                                                               
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea identificării  unor  terenuri situate în intravilanul  
municipiului  Hunedoara, precum şi aprobarea înregistrării acestora  în  Cartea Funciară, 
din proprietatea  Statului Român  în proprietatea privată a municipiului Hunedoara. 

                                                                       Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 

8. Proiect de hotărâre privind  aprobarea  vânzării prin licitaţie publică a unor terenuri 
situate în municipiul Hunedoara. 

                                                                    Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 

9. Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri din administrarea 
Consiliului   local al municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a actualilor deţinători 
ai construcţiilor.             
                                                                                           Iniţiator: primar Nicolae Schiau  
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10. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării delegaţiei municipiului Hunedoara la 
sărbătoarea oraşului Szombathely -Ungaria,  în perioada 24-26 august 2007. 
                   Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 
11. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării costurilor eligibile şi neeligibile 
pentru  proiectul PHARE  “Accelerarea reformei  administraţiei publice la nivelul 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara“ pentru participarea în cadrul componentei 
“Fondul de modernizare pentru dezvoltarea administraţiei la nivel local III- IV” . 
                   Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării costurilor eligibile şi neeligibile 
pentru  proiectul PHARE “Întărirea capacităţii instituţionale şi operaţionale a Serviciului 
Public Poliţia Comunitară Hunedoara“ pentru participarea în cadrul componentei  “Fondul 
de modernizare pentru dezvoltarea administraţiei la nivel local III- IV” . 

                     Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

13. Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului  local al  municipiului 
Hunedoara, pe anul 2007. 
                                                                                            Iniţiator: primar Nicolae Schiau  
  
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării unui grup de elevi din municipiul 
Hunedoara la tabăra internaţională de la Balatonbereny – Ungaria, în perioada 11 – 19 
august 2007.                      
                                                                                             Iniţiator: primar Nicolae Schiau 

 
15. Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 1.08.2007- 30.09.2007 . 
                                                                                             Iniţiator: primar Nicolae Schiau 
 
16. ANALIZA privind activitatea de apărare împotriva incendiilor desfăşurată în municipiul 
Hunedoara, în perioada 01.01.2007-30.06.2007.  
  
17. Informare privind stadiul lucrărilor de amenajare a „Parcului Corvinu” situat în 
municipiul Hunedoara, delimitat de străzile Turnătorului, I.L.Caragiale şi George Enescu . 
 
18. Informare privind actele şi lucrările întreprinse de SC EGRETA COMIMPEX SRL în 
vederea construirii a două microhidrocentrale pe magistrala de apă potabilă a 
municipiului Hunedoara, în baza Hotărârii nr.99/2007 privind aprobarea asocierii în 
participaţiune a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu S.C.„ Egreta Comimpex ” 
S.R.L. 
 
19. Diverse.    

 
Se supune la vot ordinea de zi MODIFICATĂ, care se aprobă în 

unanimitate. 
 

 
D-nul Şerban Ioan Daniel : 
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri 

care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la 
gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte 
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de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal (art.46 
alin.1 din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată). 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, 
republicată sunt nule de drept.” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor prezenţi)  

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
D-nul Demeter Ilie: 
„M-am uitat peste cele patru  puncte cu organigramele şi pot spune că eu 

personal cunosc situaţia aproximativă a activităţii ce se desfăşoară în cadrul acestor 
servicii. Voi vota împotrivă deoarece mi se par prea stufoase organigramele, deci voi 
vota din start împotriva celor 4 puncte de pe ordinea de zi.” 

 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 

   „Doresc să fac o apreciere la comentariul d-nului consilier Demeter. În 
principal, în cele patru proiecte de hotărâri este vorba de transformări de posturi, nu de 
suplimentări de posturi, mai mult necesare prin prisma situaţiei actuale rezultate în urma 
unor concursuri derulate în această perioadă a anului 2007 când s-au putut scoate la 
concurs, situaţii în general cu care s-au confruntat şefii de compartimente, de servicii, 
prin faptul că nu reuşesc să-şi încadreze prin concurs personal, pentru că posturile sunt 
de nivel superior şi nu există candidaţi. Dau un exemplu: pentru postul de consilier juridic 
cu o vechime de 9 ani, s-a dat concurs de trei ori până acum. Deci aceste aspecte sunt  
cuprinse în aceste organigrame. Am ţinut să fac aceste precizări: este vorba doar de 
aşeza de fapt lucrurile pe un făgaş normal în urma acestor examene ce au avut loc şi în 
ceea ce priveşte natura posturilor.” 

 
 
Întrucât nu mai  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „împotrivă” (d-nul 

Demeter Ilie). 
Art.1-4 se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „împotrivă” (d-nul Demeter 

Ilie). 
Hotărârea nr.145/2007 se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „împotrivă” 

(d-nul Demeter Ilie). 
 
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor prezenţi).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
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În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
D-nul Artean Mircea Ioan: 
„La punctul anterior am remarcat faptul că există un spor de condiţii grele 

de 10% pentru fiecare dintre cei încadraţi în cadrul acelui serviciu public.  
 Nu e cazul şi aici?” 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 

   „Acel spor de 10% la SPCLEP este de fapt sporul de radiaţii. ” 
 

D-nul Magaon Jane: 
„.Din ce am calculat rezultă un număr de 98 de persoane. Acest calcul este 

bun? Mi se pare un număr foarte mare la Serviciul Public Amenajarea şi Întreţinerea 
Patrimoniului şi se doreşte de fapt să se facă o treabă mult mai bună. Dacă un număr 
de 98 persoane vor repara străzile va fi foarte bine.” 

D-nul Primar Nicolae Schiau: 
   „Ca număr de posturi? Ca număr de oameni, de personal efectiv angajat nu 

sunt atâţia.  Dar să ştiţi că aceste persoane angajate nu repară numai străzile. Dacă vă 
veţi uita în statul de funcţiuni veţi vedea că din cadrul acestui serviciu public, înfiinţat prin 
aprobarea consiliului local la vremea respectivă, fac parte : Biroul Administrativ, 
Compartiment Relaţii Asociaţii de Proprietari, Compartiment  Inventar Domeniul Public şi 
Privat , Compartiment Administrarea Domeniului Public şi Privat, Compartiment Protecţia 
Mediului, Sector Întreţinere Domeniu,  Sectorul de Deservire, Sector Întreţinere Străzi, 
Producere Material Dendrofloricol, Compartiment Achiziţii Publice.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „împotrivă” (d-nul 

Demeter Ilie). 
 
Art.1-3 se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „împotrivă” (d-nul Demeter 

Ilie). 
Hotărârea nr.146/2007 se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „împotrivă” 

(d-nul Demeter Ilie). 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor prezenţi).  
- d-lui  primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „împotrivă” (d-nul 

Demeter Ilie). 
Art.1-2 se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „împotrivă” (d-nul Demeter 

Ilie). 
Art.3 se aprobă în unanimitate. 

Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
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Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 

publice locale nr.215/2001, aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, 
modificată prin Hotărârea Consiliului local nr.129/2004, procedând la numărarea 
buletinelor de vot privind numirea Consiliului Consultativ al Direcţiei de Asistenţă 
Socială, a constatat următoarele: 

 
1. Schiau Nicolae, primar – preşedinte 19 voturi”pentru” 
2. Căpâlnă Daniela, şef serviciu contabilitate  - vicepreşedinte 19 voturi”pentru” 
3. Hada Gligor, preşedinte  Asociaţia Misionar-Umanitară „Maranatha” –   
    membru 19 voturi”pentru” 
4. Bogdan Octavian, preşedinte Asociaţiei persoanelor cu handicap neuromotor –  
     membru 19 voturi”pentru” 
5.  Hărău Carmen, director S.C. Proserv S.A. Hunedoara -    membru 18   voturi   
    ”pentru” 
6.  Cârlan Virgil, consilier local – membru 19 voturi”pentru” 
7. Tiric Ioan, preot – membru  17 voturi”pentru” 

                        A mai obţinut un vot : Popa Mircea Marcel 
 

În urma acestor rezultate,  Consiliul Consultativ al Direcţiei de Asistenţă 
Socială, este următorul: 

 
1. Schiau Nicolae, primar – preşedinte; 
2. Căpâlnă Daniela, şef serviciu contabilitate  - vicepreşedinte; 
3. Hada Gligor, preşedinte Asociaţia Misionar-Umanitară „Maranatha” – 

membru; 
4. Bogdan Octavian, preşedinte Asociaţiei persoanelor cu handicap 

neuromotor – membru 
5.  Hărău Carmen, director S.C. Proserv S.A. Hunedoara- membru; 
6.  Cârlan Virgil, consilier local – membru; 
7. Tiric Ioan, preot – membru. 

 
Art.5-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.147/2007 se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi un vot „împotrivă” 

(d-nul Demeter Ilie). 
 

La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor prezenţi).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
D-nul  Răceanu Viorel : 
„Eu sunt de acord, în principiu, cu observaţiile făcute de d-nul consilier 

Demeter, organigramele sunt încărcate. Este un lucru costisitor, acum mai nou 
cumpărăm sedii. Eu pot să vă spun că populaţia municipiului a scăzut iar atunci când 
populaţia municipiului era de 100.000 locuitori, la Starea Civilă erau 4 persoane, iar acum 
sunt 6 persoane. Deci eu vorbesc în general, este mult personal angajat în cadrul 
primăriei.” 

 
 



 7 

D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„Eu nu doresc să fac decât o singură remarcă: personalul angajat şi 

numărul de compartimente nu sunt în legătură directă cu numărul de locuitori ai 
municipiului Hunedoara, ci este legat de legislaţia actuală, de cerinţele impuse de 
legislaţie. Vreau să vă dau un exemplu din ultima perioadă de timp: necesitatea înfiinţării 
Compartimentului de Achiziţii Publice, înfiinţarea obligatorie a Compartimentului de 
Monitorizare a Serviciilor Publice, etc. 

Aceste cerinţe determină această dezvoltare a acestui aparat, precum şi 
necesitatea încadrării de noi persoane.” 

 
D-nul Magheru  Liviu: 
„La Compartimentul Urbanism, de la arhitectul şef nu este săgeată.” 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„Este clar, se va rectifica această scăpare.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii a fost adoptat cu: 14 voturi „pentru”,  un vot „împotrivă” (d-nul 

Demeter Ilie) şi 4 „abţineri” (d-nii Bar Sorin, Magaon Jane, Popa Mircea Marcel şi 
Răceanu Viorel). 

Art.1 a fost adoptat cu: 14 voturi „pentru”,  un vot „împotrivă” (d-nul Demeter 
Ilie) şi 5 „abţineri” (d-nii Bar Sorin, Magaon Jane, Popa Mircea Marcel şi Răceanu Viorel, 
Artean Mircea). 

 
Art.2 a fost adoptat cu: 13 voturi „pentru”,  un vot „împotrivă” (d-nul Demeter 

Ilie) şi 5 „abţineri” (d-nii Bar Sorin, Magaon Jane, Popa Mircea Marcel şi Răceanu Viorel, 
Artean Mircea). 

Art.3 a fost adoptat cu: 13 voturi „pentru”,  un vot „împotrivă” (d-nul Demeter 
Ilie) şi 5 „abţineri” (d-nii Bar Sorin, Magaon Jane, Popa Mircea Marcel şi Răceanu Viorel, 
Artean Mircea). 

Art.4 a fost adoptat cu: 14 voturi „pentru”,  un vot „împotrivă” (d-nul Demeter 
Ilie) şi 5 „abţineri” (d-nii Bar Sorin, Magaon Jane, Popa Mircea Marcel şi Răceanu Viorel). 

 
Hotărârea nr.148/2007 a fost adoptată cu: 13 voturi „pentru”,  un vot 

„împotrivă” (d-nul Demeter Ilie) şi 5 „abţineri” (d-nii Bar Sorin, Magaon Jane, Popa Mircea 
Marcel şi Răceanu Viorel, Artean Mircea). 

 
 

La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 
consilierilor în funcţie).  

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.149/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul majorităţii 

consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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„La acest punct avem un proiect privind aprobarea încheierii unei scrisori 
de intenţie între Consiliul Local al Municipiului Hunedoara şi S.C. „ECO UTILITY” SRL, 
precum şi a proiectului cadru de act constitutiv, în vederea înfiinţării unei societăţi 
comerciale cu răspundere limitată având  ca domeniu principal de activitate  
„Recuperarea deşeurilor şi resturilor de materiale reciclabile. ” Este de fapt o revenire în 
faţa dvs. cu cele două acte: scrisoarea de intenţie şi actul constitutiv, care au fost deja 
adoptate de către consiliul local dar le-am adus din nou în faţa dvs. în forma finală, 
rezultată în urma discuţiilor pe care S.C. „ECO UTILITY” SRL le-a derulat la Bruxelles în 
vederea obţinerii cotei de 70% din finanţare de pe fonduri europene. Deci au fost nişte 
pretenţii ale forurilor care realizează finanţarea. Nu sunt modificări de fond faţă de ceea 
ce s-a aprobat anterior, dar am considerat necesar să vă prezentăm din nou aceste două 
acte în forma discutată şi stabilită la ultima întâlnire stabilită cu societatea italiană.” 

 
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.150/2007 se aprobă în unanimitate.  

 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.151/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 

numărul consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 

„La art.2   noi propunem alte preţuri, după cum urmează:   
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. a – 50 EURO/mp  
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. b – 35 EURO/mp 
- pentru terenul menţionat la art. 1 lit. c – 45 EURO/mp.” 

- d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
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D-nul  Mariş Remus : 
„Am o singură întrebare:dacă sunt expertize făcute, care sunt criteriile după 

care se stabilesc aceste preţuri propuse de comisia care face amendament. Studiile sunt 
făcute de către specialişti, care au fost plătiţi să facă aceste expertize.”  

 
D-nul Gyorfi  Jeno: 
„Avem argumente tehnice. Este preţul pieţei cel propus de noi. Sunt 

diferenţe mari  de preţ la apartamente care sunt situate pe aceeaşi stradă.” 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„ De multe ori diferenţele de preţ sunt de la simplu la dublu pentru aceeaşi 

adresă, pe acelaşi bulevard, două numere apropiate sunt evaluate total diferit. Mi se pare 
corect ca dvs., în calitate de consilieri să faceţi propuneri de majorări de preţuri.” 

 
D-nul Magaon Jane: 
„Nu cred că noi, cei din comisia de comerţ am majorat preţurile acolo unde 

nu se impunea. Noi am mers pe ideea de a păstra preţul pieţei. Dacă beneficiarii ar fi fost 
nemulţumiţi cred că nu ar mai fi cumpărat. Ştiu că toate terenurile  au fost cumpărare.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
 
Amendamentul comisiei de comerţ se supune votării: a întrunit cvorumul 

legal – 16 voturi „pentru”, 2 voturi „împotrivă” (d-nul  Demeter Ilie şi d-na Chiş-Şerban 
Ana Aurelia) şi o „abţinere” (d-nul consilier  Mariş Remus). 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 se aprobă în unanimitate. 
Art.2 cu amendamentul aprobat – 16 voturi „pentru”, 2 voturi „împotrivă”    

(d-nul  Demeter Ilie şi d-na Chiş-Şerban Ana Aurelia) şi o „abţinere” (d-nul consilier  Mariş 
Remus). 

 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 

publice locale nr.215/2001, aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, 
modificată prin Hotărârea Consiliului local nr.129/2004, procedând la numărarea 
buletinelor de vot privind numirea comisiei în vederea aprobării vânzării prin licitaţie 
publică  a unor terenuri situate în municipiul Hunedoara, a constatat următoarele: 
1. Schiau Nicolae – primar – preşedinte 19 voturi”pentru” 
2. Demeter Ladislau – director tehnic – membru 18 voturi”pentru” 
3.        Mirea Liana – director economic – membru 18  voturi”pentru” 
4. Bilei Lucian – şef serviciu Urbanism, amenajarea teritoriului, disciplina  
           în  construcţii şi cadastru – membru 19 voturi”pentru” 
5.        Spiridon Pantelimon – consilier juridic – membru 19 voturi”pentru” 
 

În urma acestor rezultate,  comisia în vederea aprobării vânzării prin licitaţie 
publică  a unor terenuri situate în municipiul Hunedoara, este următoarea: 

 
     1.  Schiau Nicolae – primar – preşedinte 

 2.  Demeter Ladislau – director tehnic – membru 
     3.  Mirea Liana – director economic – membru 
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     4.  Bilei Lucian – şef serviciu Urbanism, amenajarea teritoriului,  
                                 disciplina în construcţii şi cadastru – membru 
    5.  Spiridon Pantelimon – consilier juridic – membru 
 

Art. 4-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.152/2007 se aprobă cu 18 voturi „pentru” şi o „abţinere” (d-nul 

Mariş Remus).  
 

La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 2/3 din 
numărul consilierilor în funcţie). 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.153/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
-     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
„Faţă de propunerea făcută la art.1, vă rog să acceptaţi modificarea 

componenţei delegaţiei, prin înlocuirea mea cu d-nul Viceprimar, deoarece am nişte 
probleme în aceea perioadă. Nu am nominalizat nici un domn consilier, rog să se facă 
propuneri, pentru a se supune aprobării prin votul secret.”  

- d-lui Mariş Remus care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
-     d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri pentru a face propuneri 

referitoare la componenţa comisiei ce va participa sărbătoarea oraşului Szombathely -
Ungaria,  în perioada 24-26 august 2007.”.  

D-nul  Magaon Jane: 
„ Eu mă propun pe mine.” 
 
D-nul  Ferenczi Istvan: 
„ Eu îl propun pe d-nul Gyorfi  Jeno. ”  
 
D-nul  Bar Sorin: 
„ Eu îl propun pe d-nul Şerban Ioan Daniel. ” 
 
D-nul  Şerban Ioan Daniel: 
„ Eu îl propun pe d-nul Bar Sorin. ”  
 
D-nul  Popa Mircea Marcel: 
„ Eu îl propun pe d-nul Magaon Jane. ”  
 
D-na Boiangiu Maria : 
„ Eu o propun pe d-na Băloiu  Maria. ”  
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D-nul  Răceanu  Viorel: 
„ Eu îl propun pe d-nul Feher Ladislau – delegat sătesc. ”  
 
D-nul  Ferenczi Istvan : 
„ Eu o propun pe d-na Chiş-Şerban Ana Aurelia. ”  
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.32 din Legea administraţiei 

publice locale nr.215/2001, aprobată prin Hotărârea Consiliului local nr.124/2004, 
modificată prin Hotărârea Consiliului local nr.129/2004, procedând la numărarea 
buletinelor de vot privind numirea delegaţiei municipiului Hunedoara ce va participa la  
sărbătoarea oraşului Szombathely-Ungaria, a constatat următoarele: 

 
1. Jitian Simion – Viceprimar 17 voturi”pentru” 
2. Băloiu  Maria – consilier local 13 voturi”pentru” 
3. Magaon Jane – consilier local 12 voturi”pentru” 
4. Gyorfi Jeno– consilier local 12 voturi”pentru” 
5. conducător auto 19 voturi”pentru” 

 
În urma acestor rezultate, după balotaj, şi 3 voturi secrete de departajare a 

celor 4 consilieri şi un delegat sătesc,  delegaţia municipiului Hunedoara ce va participa 
la  sărbătoarea oraşului Szombathely-Ungaria, este următoarea: 

 
       1. Jitian Simion – Viceprimar  

2. Băloiu  Maria – consilier local  
3. Magaon Jane – consilier local  
4. Gyorfi Jeno – consilier local  
5. conducător auto 19 voturi”pentru” 
 
Art.2 se aprobă în unanimitate. 
Art.3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.154/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
D-nul Şerban Ioan Daniel : 
"D-lor consilieri, d-nii Mariş Remus şi Bar Sorin , şi-au exprimat dorinţa de a 

fi învoiţi. Vă rog să votaţi.”  
 
Propunerea de învoire a d-nilor consilieri Mariş Remus şi Bar Sorin  a fost 

aprobată în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
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             -     d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate . 
 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.155/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare.  

- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 

            -     d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 
D-nul Buzea Gheorghe: 
„Am o singură întrebare: la buget aveţi cuprinsă achiziţionarea unui 

autovehicul Dacia Logan în valoare de 16.000 Euro. Atât este preţul?.” 
 
D-ra Ricea  Suzana: 
„Da, va fi cu toate utilităţile, inscripţionat, cu dotări suplimentare, girofar, 

staţie, etc..” 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.156/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
-    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.157/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  

- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.158/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie).  
                 -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  

 
D-nul Răceanu  Viorel: 
„M-am gândit, pentru a nu crea suspiciuni, să facem alegerea preşedintelui 

de şedinţă în mod transparent, m-am hotărât să alegem preşedinţii de şedinţă în ordine 
alfabetică. Deci următorul preşedinte de şedinţă este d-nul Artean Mircea.” 

 
D-nul Artean Mircea: 
„Sunt în concediu în luna august.” 
 

D-nul Răceanu  Viorel: 
„Urmează d-nul Bar Sorin să fie ales preşedinte de şedinţă.” 
 

- d-nei Boiangiu Maria  care prezintă raportul comisiei juridice. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.159/2007 se aprobă în unanimitate.  
 
 
16. ANALIZA privind activitatea de apărare împotriva incendiilor desfăşurată 

în municipiul Hunedoara, în perioada 01.01.2007-30.06.2007.  
 Nu sunt înscrieri la cuvânt. 
17. Informare privind stadiul lucrărilor de amenajare a „Parcului Corvinu” 

situat în municipiul Hunedoara, delimitat de străzile Turnătorului, I.L.Caragiale  şi George 
Enescu . 

Este prezent în cadrul şedinţei d-nul Sava Adrian – Preşedintele Consiliului 
de Administraţie al  SC PROIECT DESIGN SRL. 

D-nul Răceanu  Viorel: 
„Am studiat informarea. Părerea mea este că relieful de acolo nu ne va 

permite amplasarea unei telesanii pe cablu. Am putea face altceva mai valoros, grupuri 
statuare, statuete, pentru copii, personaje din poveşti.”  

D-nul Magheru Liviu: 
„Mie personal mi se pare că în acel spaţiu nu vor încăpea atâtea spaţii 

amenajate: bănci, spaţii de joacă, măsuţe de şah, etc. sunt multe, după părerea mea.” 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„Sunt 4 ha de teren d-nule consilier, aici este vorba de elementele ce sunt 

cuprinse în PUD.” 
 
18. Informare privind actele şi lucrările întreprinse de SC EGRETA 

COMIMPEX SRL în vederea construirii a două microhidrocentrale pe magistrala de apă 
potabilă a municipiului Hunedoara, în baza Hotărârii nr.99/2007 privind aprobarea 
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asocierii în participaţiune a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu S.C.„ Egreta 
Comimpex ” S.R.L. 

Nu sunt înscrieri la cuvânt. 
19. Diverse.    
D-nul Ferenczi Istvan: 
„La Şcoala generală nr.6, ar fi trebuit să se înceapă  lucrările de reabilitare 

din 18 iunie. Firma care a câştigat licitaţia nu a făcut nimic, a depozitat doar nişte unelte 
acolo şi atât.”  

 
D-nul Artean Mircea Ioan: 
„Aş reveni la o solicitare mai veche, referitoare vânzarea spaţiilor cu 

destinaţie de cabinete medicale. Există cereri ale medicilor, precum şi răspunsurile 
primite de medici. Am rugămintea să faceţi toate demersurile pentru a urgenta aceste 
proceduri legale. Se pare că este o măsură de a tegiversa lucrurile, pentru că rezolvarea 
situaţiei juridice a terenurilor se poate rezolva şi după vânzarea spaţiilor. Nu cred că este  
obligatoriu să se măsoare fiecare apartament din blocul respectiv pentru a se putea 
întabula parterul blocului. 

Rugămintea mea este ca aceste demersuri prevăzute de lege să fie făcute 
cât mai repede, pentru că a trecut peste un an de când au fost stabilite termenele de 
licitaţie şi la noi nu s-a făcut nimic, în comparaţie cu alte localităţi din judeţ unde s-au 
rezolvat astfel de probleme.” 

 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„ Am reţinut problemele. Referitor la Şcoala nr. 6 voi verifica cine a câştigat 

şi de ce nu au început lucrările. Eu ştiu că această şcoală are mai multe sume alocate pe 
mai multe hotărâri de guvern. 

La cabinetele medicale este într-adevăr o procedură legală extrem de 
greoaie şi vom încerca să urgentăm rezolvarea problemei. Aceeaşi situaţie  este şi la 
sediile partidelor. Avem solicitări din partea partidelor politice  de a cumpăra spaţiile. 
Încercăm să găsim o firmă de topometrie care să realizeze documentaţia necesară 
întabulării. Trebuie întocmită documentaţia, conform legislaţiei, pentru toate spaţiile de la 
fiecare nivel din imobilul respectiv, nu numai pentru spaţiul în sine care se scoate la 
vânzare ci pentru toate spaţiile ce se află în acel imobil. ” 

 
D-nul Artean Mircea Ioan: 
„ Este vorba de situaţia juridică a terenului de sub spaţiul ce se solicită să 

fie cumpărat. În legea care reglementează lucrul acesta este specificat că  dacă terenul 
nu are clarificată situaţia juridică se poate face vânzarea cabinetului şi apoi după aceea 
să fie rezolvată problema cu terenul, mă refer la art.14 din Ordonanţa 110/2005” 

 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„D-nule consilier, nu sunt întabulate nici cabinetele.” 
 
D-nul Primar Nicolae Schiau: 
„Vom verifica situaţia, ştiu că sunt multe solicitări şi mai mult, ştiu că au 

dreptate toţi cei ce solicită cumpărarea cabinetelor medicale.” 
 
D-nul  Demeter  Ilie: 
„Am solicitări din partea oamenilor de afaceri, de la o parte din ei, care fac 

extinderi ale spaţiilor comerciale. Am dori să se elibereze autorizaţii de construire înainte 
de a se face toate demersurile necesare cumpărării terenurilor pentru că se pierde foarte 
mult timp.” 
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D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Nu se poate d-nule consilier, pentru că la eliberarea autorizaţiei, a 

certificatului de urbanism este necesar a se prezenta actul de proprietate pe 
terenului.” 

 
D-nul Şerban Ioan Daniel : 
 „Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă 

şedinţa de azi a consiliului local." 
 
 
 
PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES – VERBAL 
 
 
 

Astăzi 10.08.2007, s-a inserat pe site-ul  propriu al instituţiei noastre şi   
s-a procedat la afişarea la sediul Consiliului local al municipiului Hunedoara a 
procesului-verbal încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara din data de 08.08.2007. 

 
 
 

SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 


